
Protokoll fört vid sammanträde med 
styrelsen för Storsjöns Segelsällskap.
Datum: 050207
Plats: Sekretariatet.

Närvarande: Barry Smith, Kjell Sundström, 
Anders Johansson,  Helen Göransson, Lena 
Bergefors, Günther Matthias, Asbjörn Norling, P-O 
Dahl. Fredrik Gerstrand (Comana)

§1 Asbjörn Norling öppnade styrelsesammanträdet.

§2 Genomgång av föregående protokoll.
Godkändes och lades den till handlingarna.

§3 Ekonomi
 Ingen större förändring. Sven lämnar en rapport på nästa styrelsesammanträde.

§4 Post
När det gäller tilldelning av medel från handslaget har vi fått ett negativt besked. 

 
§5 Rapporter

VM
Information om VM presenterades till Landshövding och en fullsatt folketshus 
nyligen. Övriga båtklubbar är inbjudna till en informationsträff tis. 8/2. Beslutat 
att göra ett utskick till samtliga medlemmar om behov, kontaktvägar osv inför 
VM. Målet är att skapa en delaktighet i hela klubben.
Hans-Bertil  ställer  upp  som  kanslist  från  1/5-05.  Beslutat att  han  skall  få 
ersättning för bensin kostnader.
En jolle ställs ut under båt mässan. Asbjörn Norling är kallad till  kultur och 
fritidsnämnden för besked om bidrag till VM.  

Utbildning
Ett förslag till en engelsk kurs har kommit in men tiderna passar dåligt. Lars, 
Lotta och Anders har varit på utbildning för att behålla sina domarlicenser.

Jolle
Avslutning/upptaktnings  träff  på  ÖSK  stugan  söndag  13/2.  Har  sökt  7st 
feriearbetare (4st till VM och 3st till seglarskolan). Finns 5st intresserade bland 
medlemmarna.
 
Kölbåt
Inget att rapportera.

Anläggning
Beslutat att Forsgrenskranar får använda kranen för att lyfta ut svävaren..

Webbmaster
Fredrik  Gerstrand  informerade  om  den  hjälpen  som  Comana  erbjuder  för 
uppdatering,  redesign  och  skötsel  av  hemsidan.  Beslutades att  godta 
erbjudandet.

Ceremonimästare



Midvinterblotet ägde rum på varvet 28/1. Planer på att anordna VM kick-off fest 
och ev. kombinera det med årsfesten pågår.

§6 Övriga Frågor
• Helen och Lena har fortfarande inte fått styrelse arvode för 2004. Sven 

ordnar det när han kommer hem.  
• Beslutat att styrelsemedlemmarna skall få en vimpel var.
• Fredrik  Gerstrand   fick  utkastet  till  VM  funktionärs  handboken  för 

redigering.

§7 Kvarstående frågor
Inga.

§8 Avslutning.
Ordföranden tackade Günther för fikat och avslutade sammanträdet. Helen fick 
äran att svara för fikat vid nästa sammanträde den 4 april 2005 kl.  19.00 på 
sekretariatet.

__________________ __________________
Asbjörn Norling Barry Smith
Ordförande Sekreterare


